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復活節主日聯合崇拜
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 EASTER SUNDAY  
JOINT WORSHIP SERVICE
April 16, 2017 at 9:45 AM
Worship with Praise and Prayer
Harp Prelude                                                    Brother Philip Chen
*Call to Worship        Psalm 118:1-4                           Chairperson
*Praise                                                      CrossPointe Praise Team
*Pastoral Prayer                                                Rev. Szuhsing Mao
*The Lord’s Prayer(Sung)                                                           All
Welcome of New Members                                                 All

Worship with Dedication
Welcome/Announcement


               Chairperson
Offering                                                                                        All
Anthem                      “The Easter Song”                    CCCSB Choir




                            

Worship in the Word

Message                                                    Rev. Szuhsing Mao
                 “The Lord has risen...Now I know...”

                              Luke 24:5-7     Interpreted by Brother James Huang
Response Hymn       #133 Thine is the Glory                     All
Worship by Living the Word

*Doxology                                                                         All
*Benediction                                             Rev. Szuhsing Mao                                   Choral Benediction



         CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
一.
卯思興牧師，全體教牧同工及執事們恭賀大家復活節快樂。
二.
歡迎蘇淑貞，元平安，楊春梅及趙素平姊妹於今日加入本教會，成為這個家的成員。
三.
今日成人裝備訓練將暫停一次，並提早午膳。下主日成人裝備訓練將照常。
四.
沈振奇梁曉梅夫婦為感恩而奉獻今天的午餐，謝謝弟兄姊妹為他們代禱。
五.
教會歡迎大家奉獻百合花，以供復活節佈置大堂之用。獻花者今日崇拜後可領回百合花。獻花每盆$10，不能作抵稅之用。有意獻花者請向教會辦公室登記。

六.
教會「禱告週」已經完滿結束。若弟兄姊妹願意繼續為教會各事工禱告，可向招待的弟兄姊妹索取禱告事項冊子。
七.
週三晚中英聯合祈禱會於4月19日晚8:00在教會舉行，由張岳執事帶領。
八. 
青年組查經聚會於4月19日週三晚7:00恢復聚會。

九.
青少年和兒童團契於4月21日週五晚7:30照常聚會。
十.
家長們請注意! TGIF 課業輔導班因各學校不同的春節假期，四月份將暫停輔導班。
十一. 蔡金鎖姐妹於4月9日上主日安息主懷，享年85歲。蔡姊妹剛於3月22日接受洗禮。在此向蔡家家人致哀，願神安慰。
十二. 卯思興牧師於4月17至28日帶隊到以色列朝聖，共43名。請為他們的平安禱告。錢楊婉珠姊妹及張岳弟兄為留守執事。

十三. 田士瑜姊妹將4月17至28日休假，教會辨公室事宜請與田士娟姊妹聯絡。
十四.  教會辦公室將於4月18日休假 (復活節補假)。

十五.  下主日4月23日英文堂聚會時間為上午11:30。

Announcement
1.
Happy Easter!! Greetings to all from Rev. and Mrs. Szuhsing Mao, church staff and all the deacons. 
2.
Welcome to Donna Shu-Chen Chiang, Becky Probst, Chun Mei Yang and Susan Zhao into church membership today. Let us welcome them into the church family.
3.
There will be no equipping classes today, and lunch will be served early immediately after the Worship service. Adult equipping classes will resume next Sunday. 
4.
Paul and Sara Shen are offering today’s lunch in thanksgiving and also wish to thank the prayers of brothers and sisters. May God continue to bless them.
5.
Floral offering for Easter. You may offer a pot of Easter Lily in celebration of Easter. Donation for each pot of Easter Lily is $10 which is not tax deductible. The Easter Lily can be picked up after today’s worship service. Please contact the church office. 
6.
CCCSB prayer booklet is made available to brothers and sisters who would like to continue to pray for our church ministries. The booklets are available outside on the usher counter.
7.
Joint Wednesday Night Prayer meeting will be held on 4/19 at 8 pm and led by Deacon Yue Zhang.
8.
Young Adult Group Bible Study will resume at church at 7 pm for fellowship on 4/19. 

9.
Friday Night Youth and Children Fellowship will meet on 4/21 this Friday at 7:30 pm.  
10.
TGIF Power Club will be off for the month of April as all the schools have different schedule for Spring break. TGIF will resume in May.  
11.
Condolences to the family of Mrs. Kim So Chua who was recently baptized, has passed away last Sunday 4/9 at the age of 85. Please remember the family in your prayers.   

12.
Rev. Mao will be out of the office from 4/17-28 and he is leading a group of 43 to Israel Holy Land. Deacons Wan-Ju Chien and Yue Zhang will be the deacon-in-charge. 
13.
Eva Mah will be out of the office from 4/17-28. Please contact Susie Chan for matters concerning the church office. 

14.
Church office will be closed on Tuesday 4/18 for make up holiday of Easter.
15. 
Next Sunday’s CrossPointe English Worship service will begin at 11:30 am.  
